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د رخدا
خبر کده خبر

نماینده آبادان در مجلس:
تعرفه های پرستاری باید

با نگاهی شفاف بازنگری شوند
اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  آبادان  نماینده 
بازنگری در تعرفه های پرستاری یک ضرورت است، گفت: 
تعرفه های  شفاف  نگاهی  با  که  زمانی  تا  می رسد  نظر  به 
موجود بازنگری نشوند مشکل پرستاران به صورت اساسی 

حل نخواهد شد.
سیدمحمد مولوی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به مشکلات 
پرستاران، اظهار کرد: پرستاران به عنوان قشری زحمتکش 
و تلاشگر همواره در پی احقاق حقوق خود بوده اند و این 
حقوق باید توسط وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 

به رسمیت شناخته شود.
وی افزود: وزیر بهداشت در این مدت اقداماتی در راستای 
مواردی  در  است؛  داده  انجام  پرستاران  حقوق  استیفای 
مطالبات پرستاران تخصیص پیدا کرده و در مواردی دیگر 
باید  پرداختی ها  این  پرداخت شده است و روند تسویه  نیز 

استمرار پیدا کند.
در  بازنگری  اینکه  بیان  با  مجلس  در  آبادان  نماینده 
نظر  به  گفت:  است،  ضرورت  یک  پرستاری  تعرفه های 
موجود  تعرفه های  شفاف  نگاهی  با  که  زمانی  تا  می رسد 
حل  اساسی  صورت  به  پرستاران  مشکل  نشوند  بازنگری 

نخواهد شد.

دبیر اجرایی اتاق بازرگانی اهواز:
هرگونه درخواست واگذاری

کارت بازرگانی در دفاتر اسناد رسمی 
ممنوع است

واگذاری  ممنوعیت  از  اهواز  بازرگانی  اتاق  اجرایی  دبیر 
پیرو  کشور  املاک  و  اسناد  دفاتر  در  بازرگانی  کارت های 
با  ایران خبر داد. محمد نجفیان در گفت وگو  اتاق  ابلاغیه 
ایسنا اظهارکرد: اجاره و هرگونه واگذاری کارت های بازرگانی 
از دید قانونگذار یک عمل مجرمانه است و سردفتران دفاتر 
اسناد رسمی باید از انجام آن خودداری کنند. وی با تاکید 
انجام  نباید  روشی  هیچ  به  بازرگانی  کارت  اجاره  اینکه  بر 
مجازات  اقدامی،  چنین  مشاهده  صورت  در  افزود:  شود، 
انتظامی و مالیاتی برای افراد متخلف در نظر گرفته می شود. 
بازرگانی اهواز خاطرنشان کرد: واگذاری  اتاق  دبیر اجرایی 
اینگونه کارت ها عموما از طریق دفاتر رسمی انجام می شد 
و بستر وقوع تخلفات ارزی خصوصا در بخش تعهدات ایفاء 
نشده )بازگشت ارز حاصل از صادرات( را فراهم کرده بود که 
موجب تشکیل پرونده های متعددی در این زمینه نزد مراجع 

قضایی و تعزیراتی شده است.
سوء  بستر  شدن  مسدود  منظور  به  شد:  یادآور  نجفیان 
اسناد و املاک  ثبت  از سازمان  بازرگانی  ار کارت  استفاده 
ثبت  ممنوعیت  رسمی،  اسناد  دفاتر  تا  شد  خواسته  کشور 

هرگونه واگذاری کارت بازرگانی را رعایت کنند.
با  برابر  کرد:  خاطرنشان  اهواز  بازرگانی  اتاق  اجرایی  دبیر 
تبصره ۲، سه، پنج و اصلاحی ماده ۱۰ آیین نامه اجرایی 
قانون مقررات صادرات و واردات حق استفاده و یا واگذاری 
کارت بازرگانی به غیر تحت هر عنوانی اعم از اجاره، صلح، 

وکالت و عناوین مشابه ممنوع است.

 نمایشگاه  پاییزه در اهواز برپاست
برپایی  از  خوزستان  المللی  بین  نمایشگاه  مدیرعامل 
در  مدارس  بازگشایی  فصل  ویژه  پاییزه  فروش  نمایشگاه 

اهواز خبر داد.
برپایی  به  اشاره  با  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  جلیلی  رحیم 
نمایشگاه پاییزه در اهواز، اظهار کرد: نمایشگاه پاییزه اهواز 
در کنار اقلامی از جمله نوشت افزار، کیف و کفش و پوشاک 
ارائه می شود به گونه ای که روزانه  و کالاهای اساسی نیز 
حدود ۵ تن مرغ در میان غرفه داران توزیع و به مردم ارائه 
نمایشگاه  این  در  واحد   ۱۱۰ اینکه  بیان  با  وی  می شود. 
حضور دارند، ادامه داد: نمایشگاه پاییزه ۱۴۰۳ خوزستان از 
روز یکشنبه ۲۵ شهریور آغاز به کار کرد و تا روز شنبه، ۳۱ 
شهریور ادامه دارد. این نمایشگاه در دو سالن خلیج فارس و 
امام رضا )ع(  در فضایی به مساحت هزار و ۲۰۰ متر مربع 

برپا شده است.
گفت:  خوزستان  المللی  بین  نمایشگاه  شرکت  مدیرعامل 
شهروندان می توانند برای بازدید از نمایشگاه پاییزه اهواز در 
بازه زمانی مشخص شده از ساعت ۱۶ تا ۲۳ مراجعه کنند.

دائمی  محل  در  نمایشگاه  این  این که  به  اشاره  با  جلیلی 
برگزاری نمایشگاه های خوزستان در اهواز، کیانپارس برگزار 
نمایشگاه  این  برپایی  مزایای  از  کرد:  عنوان  است،  شده 
اقلام  درصدی   ۱۵ تخفیف  از  شهروندان  استفاده  امکان 

عرضه شده است.

دمای  خوزستان کاهش می یابد
مدیرکل هواشناسی خوزستان از پیش بینی کاهش دو تا سه 

درجه ای دما در استان خبر داد.
بررسی  اظهار کرد:  ایسنا  با  محمد سبزه زاری در گفت وگو 
تا  دو  کاهش  نشان دهنده  هواشناسی  پیش یابی  نقشه های 

سه درجه ای دما از چهارشنبه تا روز جمعه است.
در  فردا  از  جریانات،  جهت  تغییر  با  همچنین  افزود:  وی 
شرجی  و  رطوبت  کاهش  شاهد  جنوبی  و  مرکزی  مناطق 
استان  شرقی  سواحل  در  اما  بود  خواهیم  مناطق  این  در 
خوزستان همچنان تا اواسط روز چهارشنبه افزایش رطوبت 

ادامه خواهد داشت.
پنجشنبه  و  چهارشنبه  روزهای  در  داد:  ادامه  سبزه زاری 
سرعت وزش بادها در بخش های غربی، جنوبی و مرکزی 
به صورت متوسط و همراه با تندبادهای لحظه ای و احتمال 
پیش بینی  موقتی  و  محلی  خاک های  و  گرد  برخاستن 
فارس  خلیج  شمال  جمعه  وقت  اواخر  تا  فردا  از  می شود. 

مواج خواهد بود.
گذشته  شبانه روز  در  گفت:  خوزستان  هواشناسی  مدیرکل 
ترتیب  به  سانتیگراد  درجه   ۱۶.۶ با  ایذه  و   ۴۲.۶ با  اهواز 
گرمترین و خنکترین نقاط استان خوزستان گزارش شده اند. 
تغییرات دمای اهواز در این مدت بین ۴۲.۶ و ۲۵.۳  درجه 

سانتیگراد در نوسان بوده است.

۲ پست انتقال شرکت برق منطقه ای 
خوزستان در اهواز بهینه سازی شد

برق  شرکت  اهواز  شرق  ناحیه  انتقال  امور  سرپرست 
برق  پست  سازی  بهینه  جهت  گفت:  خوزستان  منطقه ای 
۲ اهواز، بریکر ۲۳۰ کیلوولت پست نیروگاه رامین تعویض 
آمپر  ژنراتور ۲۲۵ کیلوولت  و همچنین یک دستگاه دیزل 

نصب و راه اندازی شد.
ایرنا، عارف طهماسبی قرابی سه شنبه در جمع  به گزارش 
خبرنگاران با اشاره به اقدامات انجام شده در خصوص بهینه 
سازی ۲ پست انتقال شرکت برق منطقه ای در اهواز اظهار 
کرد: بریکر ۲۳۰ کیلوولت اتصال بین باس های ۸۱ و ۸۵ 
پست نیروگاه رامین با توجه به قدمت بالای ساخت و عدم 
وجود قطعات یدک دچار اشکال و نیاز به تعویض پیدا کرد.

وی افزود: بریکر مذکور با یک دستگاه بریکر پارس سوئیچ 
انجام  از  پس  و  تعویض  آمپر  هزار  چهار  کیلوولت   ۲۳۰
امور  سرپرست  شد.  مدار  وارد  و  برق دار  لازم،  تست های 
انتقال ناحیه شرق اهواز شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
اشاره به نصب و راه اندازی دیزل ژنراتور ۲۲۵ کیلوولت آمپر 
در پست اهواز ۲ گفت: با توجه به اشکال در دیزل ژنراتور 
آن،  شدن  خارج  سرویس  از  و  پست  آمپر  کیلوولت   ۲۱۵
یک دستگاه دیزل ژنراتور ۲۲۵ کیلوولت آمپر توسط دفتر 
با همکاری  به صورت اضطراری  تامین و  مدیریت بحران 
سایر واحدهای شرکت نصب و راه اندازی شد. شرکت برق 
 ۲ در  برق  انتقال  و  تامین  مسئولیت  خوزستان  منطقه ای 

استان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

شورای شهر اهواز:
وعده های بی پایان، عملکرد ناکافی

باتلاق  در  همچنان  سال،  سه  از  پس  اهواز  شهر  شورای 
وعده های تکراری و مشکلات حل نشده دست و پا می زند.

شورای  کنونی  دوره  آغاز  از  سال  وارده-سه  یادداشت 
همچنان  شهر  اساسی  مشکلات  اما  می گذرد،  اهواز  شهر 
سخن  نوین  فصل  و  وحدت  از  شورا  رئیس  پابرجاست. 
برای شهروندانی  این کلمات زیبا چه سودی  اما  می گوید، 
نرم  پنجه  و  دست  شهری  معضلات  با  روز  هر  که  دارد 
آب های  ناکارآمد  دفع  و  نامناسب  آسفالت  می کنند؟ 
به عنوان  ابتدا  از  سطحی، دو مشکل عمده ای هستند که 
شاهد  هنوز  سال،  سه  از  پس  چرا  شده اند.  مطرح  اولویت 
این  آیا  هستیم؟  زمینه ها  این  در  شهروندان  مضاعف  رنج 
نشانگر ضعف مدیریت شهری نیست؟ رئیس شورا از شرایط 
سخن،  این  می کند.  صحبت  پروژه ها  بر  نظارت  در  متغیر 
اعترافی ضمنی به نظارت ناکافی در گذشته است. چرا باید 
بپردازند؟ مگر  را  این کم کاری ها  تاوان  اهوازی  شهروندان 
نه اینکه مدیریت شهری موظف است با استفاده از منابع و 
اختیارات قانونی خود، مشکلات شهر را حل کند؟ به جای 
وعده های تکراری، شهروندان اهوازی خواهان راهکارهای 
برای حل مشکلات هستند.  زمان بندی مشخص  و  عملی 
امید است در زمان باقی مانده، شاهد اقدامات ملموس برای 

بهبود وضعیت شهر باشیم، نه صرفاً شعارهای بی عمل.

کلنگ زنی پل جدید در اهواز
به جای تکمیل پل های قبلی

در سال پایانی شورای ششم که انتظار می رفت اولویت های 
اعلام شده شورا سرانجام عملی شود اما به دلایلی نامعلوم 

قرار است کلنگ پروژه »میدان سید خلف« زده شود.
مراد حسینی معاون عمرانی شهرداری اهواز از کلنگ زنی 

قریب الوقوع پروژه احداث میدان سید خلف خبر داد.
نقاط  برخی  به  نسبت  اهواز  شمال  در  خلف  سید  میدان 
دیگر از ترافیک روان تری برخوردار است و مشخص نیست 
چه  با  ششم  شورای  پایانی  سال  در  آن  پروژه  کلنگ زنی 

هدفی انجام خواهد شد. 
با  ششم  شورای  که  است  درحالی  پروژه  این  زنی  کلنگ 
اولویت های  می رفت  انتظار  عمرش  از  سال  سه  گذشت 
اعلام شده خود را عملی کند؛ مهمترین اولویت های اعلام 
ترمیم  و  کارون  پل های  لوپ های  و  رمپ  بهسازی  شده، 
 ، دغاغله  شهید  پل های  مانند  حادثه خیز  نقاط  تعریض  و 

راهنمایی، کوی علوی و لشکر است.
آذرماه  اهواز  شهر  شورای  وقت  رئیس  محمودی  سیاوش 
با اشاره به خطر بالای این نقاط بر اولویت داشتن   ۱۴۰۱
این پروژه ها تاکید کرد و گفت: رمپ و لوپ پل های کارون 
و تعریض و بهسازی پل ها، اولویت دارد؛ برخی از پل های 
اهواز مانند پل راهنمایی، کوی علوی، لشکر و شهید دغاغله 
تعریض  و  ترمیم  به  نیاز  و  دارند  بسیار خطرناکی  وضعیت 
دارند. سلیمانی معاون حمل و نقل ترافیک شهرداری اهواز 
در  اولویت  باکس ها  زمینه  در  کار  برای  اینکه  بیان  با  نیز 
جنوب شهر است، افزود: کار در زمینه رمپ پل های چهارم، 
از منظر تکمیل  اولویت است؛ پل پنجم  پنجم و هفتم در 
شبکه در این نقطه در اولویت است زیرا این محدوده علاوه 

بر پر ترافیک بودن، حادثه خیز نیز هست.
ایجاد رمپ های پل  چهارم  در همان سال گفت:  سلیمانی 
کاهش  در  مهزیار(  علی  )حضرت  هفتم  پل  و  )نادری( 
بررسی  حال  در  مشاور  که  بود  خواهند  تاثیرگذار  ترافیک 

کارشناسی در این زمینه است.
پهلوان در انتظار تکمیل پل علی مهزیار

شاید  پهلوان  خیابان  فارس،  خبرگزاری  گزارش  به 
که  باشد  داشته  را  اهواز  در  شهری  ترافیک  سنگین ترین 
مهزیار  علی  حضرت  پل  رمپ های  بودن  ناقص  علت  به 
است؛ همچنین از شهرداری اهواز خبری از اجرای شهرک 
سلامت به گوش نمی رسد و این نقطه پر ترافیک، روز به 

روز شاهد افزایش مراکز درمانی است.
پل شهید دغاغله و اتوبان مدرس در محدوده کیان آباد نیز 
حادثه خیز ترین نقطه شهر به شمار می رود که همواره شاهد 
تصادف های مرگبار است ولی برنامه شهرداری اهواز برای 

ترمیم و ایمن سازی آن مشخص نیست.
از  انتقاد  به  خود  مسوولیت  آغاز  در  اهواز  شهردار  امینی 
پروژه های پل سازی در اهواز پرداخت و تاجایی که مراسمی 
و  نشد  برگزار  )لشکرآباد(  دانشگاه  میدان  پل  افتتاح  برای 
عملیاتی شدن قرارداد ساخت پل میدان جمهوری اسلامی 

نیز دو سال به تعویق افتاد.

به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، بسیاری از 
شهروندان شهرهای خوزستان به دلیل عملکرد 
شهرداران  انتخاب  و  فعلی  شوراهای  ضعیف 
ناکارآمد و غیربومی، برای برگزاری دور جدید 
انتخابات شورای شهر لحظه شماری کنند. در 
حالی  که نمایندگان مجلس ۳ ماه پیش به ٧ 
دادند،  منفی  رأی  شهر  شوراهای  شدن  ساله 
رئیس شورای عالی استان ها می گوید که دوباره 
برای  »پیگیری  می فرستیم.  مجلس  به  طرح 
بی نتیجه  ششم  شورای  عمر  طول  افزایش 
مجلس  نماینده  بیاتی  ولی الله  را  این  است« 
حاجی  موسی الرضا  می گوید.  اسلامی  شورای 
نیز  استان ها  شورای عالی  جدید  رئیس  بگلو 
را  فعلی  شورای  عمر  افزایش  »طرح  گفت: 
می فرستیم«.  مجلس  به  دوباره  و  تصویب 
شهر  شورای  رئیس  چمران  مهدی  همچنین 
شدن  ساله  هفت  طرح  تصویب  از  بعد  تهران 
عالی  شورای  سوی  از  فعلی  شهر  شوراهای 
استان ها گفت: »از مصوبه قبلی ۶ ماه نگذشته 
بعد  شد.«  نخواهد  مطرح  طرح  این  دوباره  و 
جلسه  آخرین  در  رئیسی  آیت الله  شهادت  از 
جاری  سال  خرداد   ۲ در  که  یازدهم  مجلس 

قانون  مجلس  نمایندگان  رای  با  شد  برگزار 
و طبق  اصلاح شد  ریاست جمهوری  انتخابات 
در  روستا  و  شهر  شوراهای  جدید  اصلاحیه 
این دوره ۴ساله و در دوره بعد ۳ ساله هستند 
دوره  هشتمین  هم زمان  برگزاری  امکان  تا 
انتخابات  دوره  پانزدهمین  با  شوراها  انتخابات 
طرح  دیروز  اما  شود.  فراهم  ریاست جمهوری 
شوراهای  عمر  طول  افزایش  برای  دوفوریتی 

استان ها  شورای عالی  سوی  از  فعلی  شهر 
عالی  شورای  رئیس  گفته  به  و  شد  تصویب 
استان ها این طرح به زودی به مجلس ارسال 
خواهد شد. رئیس شورای عالی استان ها که ۵ 
عنوان  شده  شورا  این  اداره  سکان  است  روز 
کرد: طرح تمدید شوراهای شهر فعلی باهدف 
وقت  اتلاف  از  پیشگیری  و  هزینه ها  کاهش 
مجددا  باید  شهرداران  جدید  طرح  در  و  است 

رأی اعتماد از اعضای شورا بگیرند. رضا جباری 
کارشناس مسائل شهری  نیز در این خصوص 
گفت: قانون گفته باید شورا ها چهار ساله باشند و 
نمی توان عمر شوراها را کم کرد. حمید هادیان 
دیگر کارشناس مسائل شهری نیز خاطرنشان 
اعضای  به  ۴ساله  فعالیت  برای  مردم  کرد: 
این  نمایندگان  و  داده اند  رأی  شهر  شوراهای 
دوره نمی توانند برای دوره بعد تصمیم بگیرند. 
اظهارات و مصاحبه های بسیاری از نمایندگان 
 ٧ با  مجلس  دارد  آن  از  حکایت  رسانه ها  در 
بوده  فعلی مخالف  ساله شدن شوراهای شهر 
شوراها  جدید  دور  برای  نمایندگان  برخی  و 
برگزار   ۱۴۰۴ سال  تابستان  آن  انتخابات  که 
گزارش  به  کرده اند.  برنامه ریزی  می شود 
از  بسیاری  عملکرد  خوزستان،  نسیم  روزنامه 
اهواز  کلانشهر  در  مخصوصا  شهر  شوراهای 
و  انتخاباتی  وعده های  تحقق  عدم  دلیل  به 
همچنین انتخاب شهردار غیربومی موجب شده 
بسیاری از شهروندان برای برگزاری دور جدید 
تا  کنند  لحظه شماری  شورای شهر  انتخابات 
نفس وضعیت  تازه  و  افراد شایسته  انتخاب  با 

فعلی را بهبود ببخشند.

شورای عالی استان ها طرح تمدید شوراهای فعلی را تصویب کرد ؛

مخالفت مجلس با ۷ ساله شدن شوراهای فعلی

شورای  مجلس  فناوری  و  تحقیقات  آموزش،  کمیسیون  عضو 
اسلامی گفت: دست آموزش و پرورش برای توزیع صحیح نیروی 
انسانی باز است و برای ما به عنوان کمیسیون آموزش مجلس، 
سیدمحسن  است.  قرمز  خط  مهرماه  در  معلم  از  خالی  کلاس 
موسوی زاده در گفت وگو با ایسنا با بیان اینکه مشکل کمبود معلم 
اظهار کرد: در  نگران کننده است،  آغاز سال تحصیلی  آستانه  در 
انجام شد،  از روش های مختلفی  طول سال گذشته جذب معلم 
جدی  کمبود  با  کشور  سطح  در  هم  باز  می شود  پیش بینی  ولی 
از  توجهی  قابل  تعداد  رد  اینکه  بیان  با  وی  باشیم.  مواجه  معلم 
متقاضیان معلمی تحت عناوین کدهای ۵ ، ۱۹ و ۶ جای سوال 
نامه ای  در  آموزش مجلس  کمیسیون  تازگی  به  داد:  ادامه  دارد، 
خطاب به وزارت آموزش و پرورش مطابق بند »خ« تبصره )۱۵( 
قانون بودجه سال ۱۴۰۳ وزارت آموزش و پرورش اجازه داد نسبت 
به به کارگیری افراد دارای سابقه خرید خدمتی و حق التدریسی 

آموزش دهندگان  و  آموزشیاران  و  پرورش  و  آموزش  وزارت  در 
امین، معلمان قرآنی، مربیان  نهضت سوادآموزی، مدرسان طرح 
پیش دبستانی، معلمان برون سپار، سرباز معلم و معلمان مدارس 
غیر دولتی به صورت حق التدریسی ۲۴ ساعت در هفته از ابتدای 
و  باوی  کارون،  اهواز،  نماینده  کند.  اقدام  جاری  سال  مهرماه 
حمیدیه در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه توزیع نامتوازن 
نیروی انسانی در برخی نقاط کشور در سطح آموزش و پرورش 
توزیع صحیح  برای  پرورش  و  آموزش  دست  گفت:  دارد،  وجود 
آموزش  عنوان کمیسیون  به  ما  برای  و  است  باز  انسانی  نیروی 
وی  است.  قرمز  خط  مهرماه  در  معلم  از  خالی  کلاس  مجلس، 
آموزش مجلس در  به ویژه کمیسیون  و  نمایندگان مردم  افزود: 
بود؛  خواهند  پرورش  و  آموزش  وزارت  کنار  در  کمبودها  تامین 
آمادگی داریم در راستای رایزنی با دستگاه های ذی ربط به تامین 

نیروی انسانی آموزش و پرورش کمک کنیم. 

گسترش  گفت:  بهبهان  شهرستان  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
استفاده از فضای مجازی باعث کاهش سن مجرمان شده و برای 
باید پای  با این آسیب اجتماعی مسئولان حوزه فرهنگی  مقابله 
دیدار  در  شنبه  سه  ضیایی  محمد   ، ایرنا  گزارش  به  بیایند.  کار 
رفع  بر  شهرستان  این  دوم  و  اول  متوسطه  مدارس  مدیران  با 
مشکلات و نواقص مدارس و نیز کاهش زمینه های آسیب های 
بیان  از فرا رسیدن سال تحصیلی جدید تاکید و  اجتماعی پیش 
تنوع، دگرگونی  بر  نیز  و رشد شهرنشینی  افزایش جمعیت  کرد: 
است  ضروری  منظور  همین  به  گذاشته  اثر  جرائم  پیچیدگی  و 
برای جلوگیری از وقوع جرم ابتدا در بخش فرهنگ سازی اقدامات 
موثر انجام شود.وی ادامه داد: مدارس، پایگاه های تربیت افراد و 
یکی از مهم ترین نهادهای تاثیرگذار در فرهنگ کشور هستند که 
و  دانش آموزان  موفقیت  در  بسزایی  نقش  آن  معلمان  و  مدیران 
دوراندیشی  و  مسئولیت پذیری  گفت:  ضیایی  دارند.  جامعه  آینده 
تجهیز  دانش آموزان،  خانواده های  با  تعامل  مدارس،  مدارس به سیستم های پایشی، کنترل ورود و خروج دانش آموزان مدیران 

و افراد متفرقه، پیشگیری از ورود مشروبات الکلی، مواد مخدر و 
تعامل  طریق  از  مدارس  مشکلات  رفع  مدارس،  به  سرد  سلاح 
فضای  از  ناشی  مشکلات  بروز  از  پیشگیری  و  ادارات  سایر  با 
که  است  آموزان  دانش  و  مدارس  از جمله مسائل مهم  مجازی 
و  عمومی  دادستان  باشد.  داشته  قرار  مدیران  توجه  مورد  باید 
انقلاب شهرستان بهبهان افزود: همچنین نظارت بر بهداشت و 
سلامت اغذیه فروشان درون و اطراف مدارس، نظارت و بازدید 
و  مدارس  سرویس های  بر  نظارت  مدارس،  اطراف  خودروهای 
رصد دانش آموزان در زنگ های تفریح موجب پیشگیری از وقوع 
آسیب های اجتماعی متوجه این قشر از جامعه می شود. به گزارش 
بر  تاکید  با  خوزستان  دادگستری  کل  رییس  این  از  پیش  ایرنا، 
اینکه بسیاری از پرونده های قضایی تشکیل شده در استان مربوط 
پیشگیری  شورای  تشکیل  گفت:  است  اجتماعی  آسیب های  به 
آمار  کاهش  برای  اجتماعی  آسیب های  کاهش  و  جرم  وقوع  از 

زندانیان و وقوع جرم ضروری است.

بر  تاکید  با  عامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان  مدیر 
اینکه ظرفیت برخی شهرهای کوچک و روستاهای خوزستان 
در حوزه اقتصادی ناشناخته مانده است گفت: سرمایه گذاری در 
مناطق کم تر توسعه یافته به ویژه شهرهای کوچک و روستاها 
جهش  و  افزایش  اقتصادی،  شاخص های  رشد  باعث  می تواند 

تولید، ایجاد اشتغال و محرومیت زدایی شود.
به گزارش سه شنبه ایرنا علی مهدی پور در دیدار با فرماندار باغملک 
اظهارکرد: این شهرستان از جمله مناطقی از استان است که فعالان 

اقتصادی علاقمند به سرمایه گذاری در آن هستند.
وی با اشاره به ظرفیت های کشاورزی و امکان توسعه صنایع 
تبدیلی در این شهرستان گفت: توسعه سرمایه گذاری در مناطق 
باید از کسب و کارهای مبتنی  دارای ظرفیت های کشاورزی 
بر دانش و  بر منابع طبیعی به سمت کسب و کارهای مبتنی 

مهارت هدایت شود.
افزایش  به  خوزستان  های صنعتی  مدیرعامل شرکت شهرک 
کسب علم و دانش در شهرهای کوچک و حتی روستاها اشاره 
افزایش  با  است که  ایی  به گونه  و گفت: وضعیت کشور  کرد 

گسترش  با  عملی  و  علمی  مهارت های  و  دانش  سواد،  سطح 
دانشگاه ها در تمامی شهرهای کوچک، گرایش به اشتغال در 
اشتغال در بخش  برای  اقتصاد کم تر و میل  بخش های سنتی 

های صنعتی و مدرن بیشتر شده است.
وی افزود: توجه به سایر بخش های سرمایه گذاری در مناطق 
دارای رونق کشاورزی به ویژه توسعه بخش صنایع تبدیلی در 

کنار بخش کشاورزی ضروری است
مهدی پور بر ضرورت توسعه شهرک های صنعتی تاکید کرد 
مهاجرت  از  جلوگیری  برای  موثر  راهکاری  از  یکی  گفت:  و 
هر  توسعه  محرومیت،  رفع  و  اشتغال زایی  بزرگ،  به شهرهای 
چه بیشتر صنایع کوچک و متوسط است که می تواند عدالت 

اجتماعی را گسترش دهد.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان به ظرفیت 
و  کرد  اشاره  روستاها  و  کوچک  شهرهای  در  ناشناخته  های 
گفت: شهرهای کوچک و روستاها نیز همچون شهرهای بزرگ، 
و  نشده هستند که کشف  از فرصت های جدید و کشف   مملو 
بهره برداری به  موقع از این فرصت ها و ایجاد کسب  و کارهای 

اقتصادی  مزایای  می تواند  آن،  مبنای  بر  رقابت پذیر  و  جدید 
چشمگیری را به همراه داشته باشد.

در  صنعتی  های  شهرک  توسعه  دلیل  همین  به  افزود:  وی 
استعدادیابی، کشف  برای  را  زمینه  یافته  توسعه  تر  مناطق کم 

فرصت های جدید و کشف  نشده فراهم می کند.
تاکید کرد: شرکت شهرک های صنعتی خوزستان  مهدی پور 
آمادگی دارد در مناطق مختلف استان شهرک های صنعتی را 
گسترش و توسعه دهد تا زمینه سرمایه گذاری برای صاحبان 

دانش فنی و صنعتگران و سرمایه گذاران مهیا شود.
مشاوره  برنامه  کوچک  صنایع  معاونت  شد:  آورد  یاد  وی 
اندازی  راه  را  راهنمایی سرمایه گذاران  برای  علمی و دقیق 
های  شهرک  در  مطمئن  گذاری  سرمایه  امکان  تا  کرده 

فراهم شود. صنعتی 
فرماندار باغملک نیز در این دیدار به قابلیت های حائز اهمیت 
شهرستان  گفت:  و  کرد  اشاره  گذاری  سرمایه  برای  باغملک 
مساعد  بسیار  های  ظرفیت  از  کشاورزی  حوزه  در  باغملک 
کارهای  کسب  رونق  موجب  تواند  می  که  است  برخوردار 
باید  بانک ها  اینکه  بیان  با  تبدیلی شود.وی  با صنایع  مرتبط 
حمایت بیشتری از صنایع به ویژه در مناطق کمتر توسعه یافته 
باید به آن  از موارد بسیار مهمی که  داشته باشند تاکید کرد: 
توجه داشت این است که نباید سرمایه گذار گرفتار بروکراسی 

اداری شود.
بهروز فرج اللهی در ادامه به معادن موجود در منطقه اشاره کرد 
و افزود: علاوه بر حوزه کشاورزی و دامی این منطقه از معادن 
خوبی بر خوردار است که فرصت های بسیار مناسبی را برای 

سرمایه گذاری و رونق استخراج و تولید فراهم می کند.
تا اخذ  باید شرایطی فراهم شود  فرماندار باغملک اضافه کرد: 
مجوزهای سرمایه گذاری در کمترین زمان ممکن انجام شود 

و سرمایه گذار و تولیدکننده فعالیت اقتصادی خود را آغاز کند.
ناحیه صنعتی  و  دارای ٧۳ شهرک  ایرنا، خوزستان  به گزارش 

است و ۲ هزار واحد تولیدی در استان فعال است.

نمایند مجلس :

کلاس  خالی  از معلم خط قرمز کمیسیون آموزش است

دادستان بهبهان:

گسترش استفاده از فضای مجازی سن انجام جرم را کاهش داده است

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان :

ظرفیت برخی شهرهای کوچک در حوزه اقتصادی ناشناخته مانده است


